
Protokół Nr 4/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 kwietnia 2023 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie kwoty stanowiącej podstawę ustalania dla centrum integracji społecznej 
kwoty dotacji pochodzącej  z dochodów własnych Miasta – druk C, 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk D, 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 

– druk E, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek procentowych opłat adiacenckich – 

druk F. 
3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard za 2022 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego Miasta 
4. Sprawy różne. 

                5. Zamknięcie posiedzenia.              
                                      

       

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Przewodniczący Komisji wniósł o poszerzenie porządku Komisji o projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Urząd Miasta Białogard wspiera 

pracowników” oznaczony literą G. Komisja przyjęła proponowaną zmianę w porządku oraz 
protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie kwoty stanowiącej podstawę ustalania dla centrum integracji społecznej 

kwoty dotacji pochodzącej  z dochodów własnych Miasta – druk C, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – powiedział, że kiedyś z CIS-u trafiły osoby do Domu Pomocy Społecznej. Radny 

pytał obecnego Dyrektora DPS jak ocenia te osoby? 
W.Czurko – odpowiedział, ze w poprzednim okresie były osoby z CIS-u, które zaadaptowały 

się i zostawały w pracy. Obecnie osoby nie chcą pracować i trudno jest ich zintegrować. 
Dyrektor uważał, że CIS to dobre rozwiązanie dla takich osób. 

P.Szyszlak – pytał o kwotę wykonania środków Miasta w ubiegłym roku? 



Naczelnik – odpowiedziała, że w ubiegłym roku wykonanie wynosiło 152 tys. zł ale wówczas  
było 300 zł na osobę.  

P.Szyszlak – prosił o informację co i z jakich środków jest realizowane? 
Naczelnik – wyjaśniła, że roczny budżet CIS-u wynosi 1 mln 200 tys. zł, a my dokładamy 152 

tys. zł. Oprócz środków wcześniej wskazanych są środki z funduszu pracy 843 tys. zł, gdyż 
uczestnicy otrzymują wynagrodzenia a oprócz tego korzystają z pomocy psychologów 
i specjalistów. Natomiast 264 tys. zł to środki UE. Otrzymują zaświadczenie, że są 
przygotowani do pracy. Największą grupę stanowią osoby długotrwale niezdolne do pracy.  

Sekretarz - dodał, że to zadanie Miasta, a część dopłat organizacji pozarządowych pokrywana 
jest z funduszu alkoholowego. Miasto dokłada tylko 10-15% do tej działalności.  

 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk D, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak z autopoprawką 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czego dotyczy modernizacja schroniska? 
Sekretarz – odpowiedział, że płotu wokół schroniska oraz dobudowy kojców. Sekretarz 

dodał, że w porozumieniu jest zapis, że pewną część kwoty Miasto musi wydatkować na 
modernizację schroniska. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że podwyższenie ogrodzenia wynika z zalecenia Inspektora 
Weterynarii, także dot. wody na schronisku. Natomiast most przy Lidlu wymaga 
przebudowy. Następnie Z-ca Burmistrza przedstawiła zakres prac. 

Skarbnik – powiedziała, że 24 tys. 102 zł wynoszą odszkodowania komunikacyjne.  
P.Szyszlak – stwierdził, że z ul. Lutyków wychodzi ścieżka rowerowa w kierunku Szosy 

Połczyńskiej. 
Z-ca Burmistrza – potwierdziła, że wzdłuż ul. Szosa Połczyńska jest ścieżka rowerowa.  
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 
– druk E, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak z autopoprawką 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy założyliśmy  wzrost płac od 1 lipca? 
Skarbnik – odpowiedziała, że środki zostały zabezpieczone od nowego roku. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 



d) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek procentowych opłat adiacenckich – 
druk F, 

Przedstawił: Przewodniczący Klubu Radnych PiS Wiesław Czurko  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – powiedział, że fajnie byłoby, aby od 2012 roku obowiązywały proponowane 

procenty w § 1. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że zapisy dot. podziału działek powinny zostać, gdyż 

mieszkańcy na tym zarabiają sprzedając nieruchomości. Z-ca Burmistrza powiedziała, że dla 
każdej nieruchomości trzeba zrobić odrębny operat i zapłacić. Gdyby obowiązywały 
proponowane procenty to wszyscy mieszkańcy musieliby dołożyć do  operatów.  

J.Leszczyk – powiedział, że zgadza się z uzasadnieniem Z-cy Burmistrza. 
 
    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-0, przeciw-3, wstrzymało się-2. 

 
g) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Urząd Miasta Białogard wspiera 

pracowników”– druk G, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard za 2022 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego Miasta przedstawił Sekretarz Miasta Piotr Janowski. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że realizacja jest w 100% ale zwrócił uwagę na należności. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 
Białogard za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Miasta,  głosując: za-5 
(jednogłośnie). Opinia została przekazana dla Komisji Rewizyjnej (w załączeniu). 
 
Ad 4 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak zapoznał z pismem Prezesa Zarządu RWiK Sp. z o.o. 
w sprawie dopłaty do działalności (w załączeniu).   
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – pytał  czy RWiK Sp. z o.o. podobnie jak w ZEC buduje aktualizację taryfy? 



Sekretarz – odpowiedział, że dopłacamy do bieżącej działalności RWiK Sp. z o.o. 
 

Komisja zapoznała się z w/w pismem, nie zajmując stanowiska. 
 
W dalszej części punktu głos zabrali: 
M.Kopczyński – powiedział, że odbyło się zebranie w sprawie przyznania nagród za kulturę. 

Komisja przyjęła, że ci co otrzymali w ubr. nie otrzymają w tym roku. Proponował, aby 
zawodnik, który osiągnął wynik w ubr. nie otrzymał. Natomiast regulamin mówi, że 
nagroda przysługuje za osiągnięcia w poprzednim roku. Radny poruszył także sprawę 
siedziby WTZ. 

Sekretarz – odpowiedział, że odnośnie łazienek decyzja będzie do czerwca, a na windę złożą 
wniosek do tych samych środków co łazienki albo co biblioteka.  

M.Kopczyński – pytał czy zaczęły się prace przetargowe? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie. Na razie trzeba zakończyć prace w filii Biblioteki. 
M.Kopczyński – pytał kiedy można ruszyć? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że jeśli PFRON odrzuci projekt na łazienki. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1540 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

                  /-/  Paweł Szyszlak 


